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BRMG-KSiLP. V.0012.5.2014 

 
 

 

 

PROTOKÓŁ  NR 46-5/2014 
z  posiedzenia  

Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się    9 kwietnia  2014r.   

 
 
Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o  godz. 8,10.   
 
Obecność: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  7 (siedmiu), czyli było 
quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Lista pozostałych  osób obecnych na posiedzeniu  stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
 

Radny Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji powitał wszystkich  obecnych i 
przedstawił porządek obrad,  do którego nie wniesiono uwag i przyjęto jednogłośnie – 5 
glosami za.  

Porządek posiedzenia  

1. Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  podziału miasta Gdańska na stałe obwody 
głosowania  - druk nr  1217. 
 

2. Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie utworzenia na terenie miasta Gdańska 
zamkniętych obwodów głosowania w celu przeprowadzenia wyborów do Parlamentu 
Europejskiego zarządzonych na dzień  25 maja 2014r..  - druk nr 1218   

-  Przerwa 
-  Ciąg dalszy  po zakończeniu sesji  
3. Przyjęcie 34  projektów uchwał  w sprawie przyjęcia Statutu Dzielnicy:   

1) Aniołki, 
2) Brętowo, 
3) Brzeźno, 
4) Chełm, 
5) Jasień, 
6) Kokoszki, 
7) Krakowiec-Górki Zachodnie, 
8) Letnica, 
9) Matarnia, 
10) Młyniska, 
11) Nowy Port, 
12) Oliwa, 
13) Olszynka, 
14) Orunia - Św. Wojciech - Lipce, 
15) Osowa, 
16) Piecki – Migowo, 
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17) Przeróbka, 
18) Przymorze Małe, 
19) Przymorze Wielkie, 
20) Rudniki, 
21) Siedlce, 
22) Stogi, 
23) StrzyŜa,  
24) Suchanino, 
25) Śródmieście, 
26) Ujeścisko-Łostowice, 
27) VII Dwór, 
28) Wrzeszcz Dolny, 
29) Wrzeszcz Górny, 
30) Wyspa Sobieszewska, 
31) Wzgórze Mickiewicza, 
32) Zaspa Młyniec, 
33) Zaspa Rozstaje, 
34) śabianka – Wejhera – Jelitkowo – Tysiąclecia. 
 
4. Sprawy bieŜące, wolne  wnioski,  korespondencja.  

 

PUNKT 1 i 2 
• Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  podziału miasta Gdańska na stałe 

obwody głosowania  - druk nr  1217 

• Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie utworzenia na terenie miasta 
Gdańska zamkniętych obwodów głosowania w celu przeprowadzenia wyborów 
do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 25 maja 2014r. – druk nr 

1218 
 

Sprawa: BRMG-S.0006.90.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje się przy  protokole  
z sesji  Rady Miasta  Gdańska w dniu 9 kwietnia 2014r. 
 

Sprawa: BRMG-S.0006.91.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje się przy  protokole  
z sesji  Rady Miasta  Gdańska w dniu 9 kwietnia 2014r. 
 
 

Przedmiotowy projekt uchwały omówiła pani Danuta Janczarek – Sekretarza Miasta 
Gdańska. Powiedziała między innymi: 
Musimy uchwalić   obwody głosowania w wyborach do Europarlamentu. W stosunku do  
ilości  obwodowych komisji  w ostatnich  wyborach przybyły cztery obwody. Mamy 207 
stałych.  Zmianie uległy równieŜ siedziby niektórych obwodów. Mamy  równieŜ odrębne 
obwody głosowania, które  kiedyś nazywały  się  zamkniętymi obwodami głosowania.  
Do  druku nr 1218  przedstawiamy autopoprawkę, gdzie  wyraz  „zamknięte” zastępuje się 
wyrazem „odrębne”. Odrębnych obwodów  głosowania jest 20 – szefowie tych jednostek  
odpowiedzieli na naszą prośbę o utworzeniu  obwodu  zamkniętego.   
 

Aleksandra Dulkiewicz  - wiceprzewodnicząca Komisji 
Czy te obwody  będą juŜ na stałe, czy  do następnych wyborów  będziemy  ustalać  nowe?  
 

Danuta Janczarek – Sekretarza Miasta Gdańska 
W obwodzie głosowania moŜe być od 500 do 3 tysięcy wyborców. Tam gdzie były migracje 
ludzi, gdzie przekroczono te 3 tysiące  trzeba było tworzyć dodatkowy obwód głosowania. 
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JeŜeli do  wyborów  samorządowych nic się  nie  będzie działo to  nie przewidujemy 
zmiany  obwodów.  
 

Alicja  Bielińska – Łoza -  Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji  
MoŜe ewentualnie nastąpić zmiana siedziby, ale  nie będzie wówczas  uchwały  w sensie 
wykazu  obwodów, ale  zmiany miejsca  głosowania.   

Bogdan Oleszek – członek Komisji 
Dlaczego musieliśmy  w tym celu zwołać  na dzisiaj sesję nadzwyczajną. 
 

Danuta Janczarek – Sekretarza Miasta Gdańska 
Nie mogliśmy tego załatwić na sesji 24  marca br., poniewaŜ do 31 marca moŜna było 
zgłaszać zmiany do obwodów. Termin ten  jest określony  kalendarzem wyborczym.  
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Czy  ktoś ma jeszcze pytania  do Pani Sekretarz? 
 

Komisja po  krótkiej luźnej wymianie zdań  przystąpiła do głosowania – opiniowania 
przedmiotowych projektów  uchwał.  
 

Opinie: 

Komisja  po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złoŜonych przez   panią Danutę 
Janczarek – Sekretarza Miasta Gdańska: 
1) jednogłośnie – 7 głosami za – pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w 

sprawie podziału miasta Gdańska na stałe obwody glosowania zawarte w druku 
nr 1217 – Opinia Nr 46-5/111-6/14, 

2) jednogłośnie – 7 głosami za – pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w 
sprawie utworzenia na terenie miasta Gdańska obwodów głosowania w celu 
przeprowadzenia wyborów do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 
25 maja 2014r. podziału miasta Gdańska na stałe obwody glosowania zawarty w 
druku nr 1218  + autopoprawka  – Opinia Nr 46-5/112-7/14. 

 

Godzina  8,20 -  Przewodniczący  ogłosił  przerwę.  Obrady zostaną wznowione 
bezpośrednio  po zakończeniu  sesji Rady Miasta Gdańska . 
 
Godz. 9,00 – Przewodniczący  wznowił obrady  Komisji po przerwie. 
 

PUNKT 3 
Przyjęcie 34  projektów uchwał  w sprawie przyjęcia Statutu Dzielnic. 
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Otrzymaliście  Państwo projekty uchwał  dotyczące  uchwalenia  Statutu  34  Dzielnic.  W 
międzyczasie dokonano  paru korekt:  w podstawie  prawnej  dopisano  poz. 1318 oraz  
zmieniono treść paragrafu  dotyczącego  ogłoszenia, publikacji daty wejścia w Ŝycie 
uchwały.  
Natomiast w treści statutu zmieniono zapis art. 41 ust.  4 równieŜ dotyczący  wejścia w 
Ŝycie statutu. W sześciu statutach, gdzie nie ma powołanych rad zmieniono zapis o 
sposobie  podania do publicznej wiadomości.  To zostało juŜ  skorygowane  w naszym 
projekcie   statutów  i w tej poprawionej treści będziemy je przyjmować i przedstawiać 
Radzie Miasta  do uchwalenia. 
Dyskusja nad  projektami  statutów  przebiegała  dosyć burzliwie i trwała zdecydowanie za 
długo. 
Zaproponujęe Państwu przyjęcie poszczególnych projektów uchwał, które staną na 
najbliŜszej sesji, które  do porządku  będziemy musieli wprowadzić „na 18 głosów”. 
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Uwagi zgłosiła  Rada Osiedla Orunia, co do przebiegu  granicy. Poproszę Panią Dyrektor o 
ustosunkowanie się do tej kwestii.   
 

Alicja  Bielińska – Łoza -  Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji -  ustosunkowała  się co 
do propozycji zmiany granic  Radu Dzielnicy Orunia-Św. Wojciech –Lipce.  
Przeprowadzono luźną  dyskusję w tym temacie. 
  
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Za  wyjątkiem korekty  oczywistej pomyłki,  resztę propozycji  granic proponuje  zostawić 
bez zmian, gdyŜ przychylenie się do innych korekt byłoby  zbyt duŜą ingerencją  w granice.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Jeśli chodzi o podstawę  prawną  to moim zdaniem powinny być wyszczególnione  artykuły, 
które  mówią o uwzględnianiu budŜetu itd. 
Natomiast inne  kwestie  to takie: statuty mają wejść na 18 głosów. Nie zostanie spełniony 
warunek  zapisany w  obowiązujących statutach, Ŝe  jednostki pomocnicze mają prawo do 
opiniowania druków Rady Miasta, które  powstaną  dzisiaj  po  komisji i mamy na to 30 dni. 
Pytanie – dlaczego nie mogą być spokojnie  uchwalane na sesji majowej? 
Kolejna  kwestia to  - są trzy jednostki pomocnicze, które nie mają 2 tysięcy mieszkańców, 
a zapis w Statucie  Miasta  wyraźnie mówi o tym, Ŝe Dzielnica musi mieć 2 tysiące 
mieszkańców. Wobec  tego uwaŜam, Ŝe nadawanie statutów takim jednostkom jest 
złamaniem  Statutu Miasta Gdańska. Chodzi tutaj o Letnicę, Rudniki i Krakowiec-Górki 
Zachodnie. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Proszę  zaprotokołować, Ŝe Forum Rad Dzielnic jest przeciwko  jednostkom pomocniczym. 
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Jest pytanie, czy we właściwościach jednostek pomocniczych nie naleŜałoby zmienić  pkt. 
22. Na ostatniej sesji podjęta była uchwała o zasadach nadawania nazw obiektom 
miejskim.  W  naszych statutach  mówi  się o nazwach ulic, skwerów i placów  a w ostatnio 
uchwalonej  uŜyto określenia obiekty miejskie.  
Poprosiłbym równieŜ o zmianę stylistyczną  zapisu  ust. 3 w § 21. Zapis  powinien zmierzać  
do tego, Ŝe  Rada nie musi wybrać  członków  zarządu, czyli Ŝe nie ma obligo ich wyboru.  
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Dla mnie ten zapis jest prosty: W skład Zarządu wchodzą: Przewodniczący i jego Zastępca 
oraz  do 2 członków Zarządu.  Natomiast § 4 mówi z jakiego grona wybiera się  tych ludzi. 
Zapis ten został wprowadzony na skutek pomysłów niektórych przewodniczących zarządów, 
którzy chcieli rozszerzyć skład zarządu o osoby spoza grona członków  rady. I tak to zostało 
doprecyzowane. Zapis ten wskazuje  tylko z jakiego  grona dokonuje się wyboru.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Protokoły – w ustawie o dostępie do informacji publicznej, którą ostatnio studiuje dosyć 
dokładnie, jest powiedziane, Ŝe organy, o których mowa, między innymi kolegialne organy 
jednostek pomocniczych sporządzają i udostępniają protokoły lub  stenogramy  swoich 
obrad, chyba, Ŝe sporządzą i udostępnią materiały audiowizualne  rejestrujące w pełni  te 
obrady. W związku z  tym uwaŜam, Ŝe nasz  statut  ograniczając, nie dopuszczając 
moŜliwości nagrania audiowizualnego z sesji, będzie sprzeczny z tą ustawą.  
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Proszę  wskazać ten paragraf, który mówi, Ŝe nie wolno nagrywać. 
 
Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Chodzi o to, Ŝe musi się sporządzić protokół, który  stanowi urzędowe  stwierdzenie. 
Po krótkiej luźnej  wymianie zdań z Przewodniczący Komisji, Pan Witkiewicz  dalej  
kontynuował swoją wypowiedź. 
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Proszę o  wyjaśnienie, w jaki sposób Rada czy Zarząd mogą w raŜący sposób złamać 
prawo?. 
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Odpowiedź jest bardzo prosta – zostanie ocenione w pierwszym rzędzie poprzez Komisję 
Samorządu Ładu Publicznego, a jeśli ona uzna, Ŝe to raŜące naruszenie prawa  miało 
miejsce, to Komisja  przygotuje projekt uchwały, którą następnie skieruje na sesję Rady 
Miasta Gdańska, która albo podejmie taką uchwałę, albo  takiej uchwały nie podejmie.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Jest  zapis  w statucie dot. powtarzającego  się naruszenia prawa przez zarząd, to 
Prezydent wzywa radę do  zastosowania niezbędnych środków itd. Pytanie – jak to się ma 
do  tego co mówi ustawa o samorządzie gminnym, czyli, Ŝe kwestie nadzoru nad 
jednostkami pomocniczymi pełni Rada Miasta Gdańska  poprzez Komisję Rewizyjną a 
Prezydent sprawuje nadzór nad  zgodnością uchwał z prawem. 
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
JeŜeli zapis ten jest zapisem  nielegalnym, jak tutaj podnosi Pan Witkiewicz -  to  zostanie 
stwierdzona jego niewaŜność przez  organ nadzoru Wojewodę Pomorskiego i wrócimy  do 
stanu poprzedniego, czyli  Komisji Rewizyjnej, która  nie będzie miała takich środków. 
Komisja Rewizyjna nie moŜe wzywać, ona moŜe dokonać oceny stanu, natomiast nie moŜe 
podejmować działań władczych w stosunku do jednostki pomocniczej, bo takich uprawnień 
Komisja Rewizyjna nie ma. Czyli wrócimy  do stanu dzisiejszego, któremu poprzez  ten 
zapis chcieliśmy zapobiec przypadkom naruszania prawa przez rady jednostek 
pomocniczych czy zarządy jednostek.   
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Cieszy mnie taka  wypowiedź pana mecenas. Wracamy  do  granic.  
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Na temat  granic  zostało juŜ wszystko powiedziane.   
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Nie zostało powiedziane, bo nie uzyskałem odpowiedzi od  mecenasa, dlaczego nie moŜna 
zmienić granic bez zmiany Statutu Miasta Gdańska. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Mecenas nie jest członkiem Komisji i nie chciałbym, aby  mecenas  zdominował posiedzenie 
Komisji. JeŜeli  pan Prezes Stowarzyszenia Forum Rad  Dzielnic, który jest przeciwko 
najmniejszym jednostkom pomocniczym ma pytanie  do mecenasa,  to myślę, Ŝe  mecenas  
słuŜy w  godzinach konsultacji.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Niestety, ale  dzisiaj zostały  odwołane. 
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Panie Przewodniczący, poniewaŜ zostałem wyznaczony na mediatora przez Sąd Okręgowy 
w Gdańsku.  
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Panie Przewodniczący Stowarzyszenia, czy jeszcze coś chciałby pan dodać? 
 
Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Nie, dziękuję bardzo. 
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Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Szanowni Państwo. Dziękuję  tutaj za twórczą aktywność  pana Andrzeja, bo muszę 
powiedzieć, Ŝe Pan Andrzej  był pomocny przy tworzeniu całego Statutu. DuŜo jego uwag 
zostało uwzględnionych, a jeszcze więcej nie zostało uwzględnionych.  
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Panie Przewodniczący, czy mógłbym jeszcze  zabrać głos w tym punkcie?  
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Proszę bardzo.  
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Pan Przewodniczący Witkiewicz  podniósł kwestię  § 15 ust. 1 punkt 22. Ten punkt brzmi w 
sposób następujący: występowanie z inicjatywą nadania nazw ulic, skwerów i placów na 
terenie dzielnicy. 
Zdaniem Pana Witkiewicza ten zapis punktu 22 jest sprzeczny z poprzednio podjętą  na  
poprzedniej sesji uchwałą RMG dotyczącą nadawania nazw obiektom miejskim. W uchwale  
dotyczącej nadawania nazw obiektom miejskim mówi się nie o  występowaniu z inicjatywą, 
ale o podmiotach, którym przysługuje wniosek o nadanie nazwy  obiektowi miejskiemu. 
Pojęcie: występowanie z inicjatywą, a pojęcie: występowanie z wnioskiem, są to dwa  
róŜne  pojęcia. Natomiast, jeśli ten zapis budzi wątpliwości przedstawicieli jednostek 
pomocniczych, nawet gdy jest to wątpliwość wyraŜana przez  jedną osobę, jeŜeli 
uznajemy, Ŝe występowanie z inicjatywą, o której mowa  w statucie jest czym innym niŜ 
występowanie  z wnioskiem  o nadanie nazwy, o którym mowa  w uchwale podjętej na 
poprzedniej sesji RMG, to  aby usunąć wątpliwości interpretacyjne, doprecyzować ten 
punkt 22, ze  chodzi  o występowanie do  uprawnionych podmiotów z inicjatywą nadawania 
nazw ulic, skwerów i placów  na terenie dzielnicy. 
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Nie mówiłem o sprzeczności  z prawem, tylko, aby zastąpić określenie” ulic, placów i 
skwerów” określeniem „ obiektów miejskich”.  
    
Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Pojęcie „obiektów miejskich” zostało wprowadzone przez Radnych Miasta Gdańska  na 
podstawie uchwały, której wnioskodawcą była Komisja Kultury i Promocji. Pojecie „obiekty 
miejskie” jest pojęciem szerszym niŜ ulice, skwery i place. Pojęcie obiekty miejskie 
obejmuje  mosty, wiadukty  i inne. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Doprecyzujemy to i  myślę, Ŝe będzie na to zgoda  Komisji, aby rozszerzyć to o obiekty 
miejskie i wtedy tak naprawdę będzie to kompatybilne z uchwałą, juŜ podjętą.  
 

Pan Witkiewicz  odczytał definicję obiektów miejskich. 
 
Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Podjęta  uchwała  nie został a jeszcze opublikowana  i niezręczność polega na tym, Ŝe tak 
naprawdę obiekt miejski  na razie nie istnieje.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
Tak samo jak  nie istnieje  pojęcie  dzielnicy do 2 tys. mieszkańców. 
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Popieram tutaj zdanie przewodniczącego Komisji, Ŝe  reprezentując taki punkt widzenia, 
powinien Pan wystąpić o zniesienie tych trzech jednostek pomocniczych. To nie jest ta 
sama sytuacja.  
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JeŜeli weźmiemy  tutaj pojęcie  „obiekty miejskie” to na  dzisiaj w sensie prawnym ono 
nie istnieje.  Gdyby uchwała ta została  opublikowana  a nie weszła  jeszcze w Ŝycie, to 
tych obiekcji bym nie miał.  
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa 
A jeśli do sesji zostanie opublikowana?  
 

Andrzej Bodakowski -  radca prawny 
Panie Przewodniczący  myślę, Ŝe wówczas Komisja mogłaby  podjąć  autopoprawkę.  
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Na chwilę obecną pozostawimy  zapis:  występowanie  do uprawnionych podmiotów z 
inicjatywą nadania nazw ulic, skwerów i placów na terenie dzielnicy.  
Jeśli do dnia sesji uchwała  zostanie  opublikowana, to Komisja spotka się przed 
posiedzeniem sesji i przyjmie  autopoprawkę.   
 
Przechodzimy  do głosowania.  
 

1. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Aniołki? 

• Za – 6 głosów, jednogłośnie  
 

2. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Brętowo? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

3. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Brzeźno? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

4. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Chełm ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

5. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Jasień ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

6. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Kokoszki? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

7. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Kokoszki – Górki Zachodnie? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

8. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Letnica ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

9. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy Matarnia? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

10. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Młyniska? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
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11. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Nowy Port ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

12. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Oliwa ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

13. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Olszynka ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 
14. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Statutu Dzielnicy Orunia-Św. Wojciech-Lipce? 
• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 

 

15. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Osowa? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

16. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Piecki Migowo ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

17. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy  Przeróbka ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

18. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Przymorze Małe? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

19. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Przymorze Wielkie? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

20. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Rudniki ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

21. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Siedlce? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

22. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Stogi ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

23. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy StrzyŜa? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

24. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy  Suchanino? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
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25. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Statutu Śródmieście? 
• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 

 

26. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Ujeścisko- Łostowice ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

27. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy VII Dwór? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

28. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Dolny? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

29. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia p 
Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Górny? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

30. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

31. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

32. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
projektu Statutu Dzielnicy Zaspa Młyniec? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

33. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Dzielnicy Zaspa Rozstaje ? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 

34. Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Dzielnicy śabianka-Wejhera-Jelitkowo-Tysiąclecia? 

• Za – 6 głosów (jednogłośnie) 
 
W wyniku powyŜszego  głosowania Komisja Samorządu i Ładu Publicznego przyjęła  statuty  
34 Dzielnic w przedłoŜonej jednolitej treści dla wszystkich 34 dzielnic – jak w załączonym 
druku nr 1256  Statut Dzielnicy Matarnia.  
 
PowyŜsze projekty uchwał  zostaną skierowane   na najbliŜsza sesją Rady Miasta  Gdańska, 
tj. w dniu  24 kwietnia 2014r.  
 
Przewodniczący  dodał, Ŝe jeśli  do dnia sesji zostanie  opublikowana uchwała  w sprawie 
zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym terenowym obiektom 
publicznym oraz drogom wewnętrznym w Gdańsku, to zostanie zwołane  posiedzenie 
Komisji w celu przyjęcia autopoprawki  dotyczącej  zapisu §15 ust.1 pkt. 22. 
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PUNKT 4 

Sprawy bieŜące, wolne  wnioski,  korespondencja.  
 
Marcin Skwierawski  - przewodniczący Komisji 
Jeśli nie ma więcej   wolnych wniosków, pytań   to stwierdzam wyczerpanie dzisiejszego 
porządku obrad  to zamykam posiedzenie. Dziękuję .  
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 9,40.  
 
 
 
                                                                           Przewodniczący  Komisji 
                                                                         Samorządu i Ładu Publicznego 
 
                                                                               Marcin Skwierawski  
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska  
 
 
 
 


